

Muscat, Oman, 08th February 2026: Omani Qatari Telecommunications Company S.A.O.G (Ooredoo) Board of Directors recommends a dividend per share of 11.53 Baisa for the year 2025.

مسقط، عمان، 08 فبراير 2026: مجلس إدارة الشركة العمانية القطرية للاتصالات ش.م.ع.ع (أوريدو) يوصى بتوزيع أرباح نقدية بقيمة 11.53 بيسة لكل سهم عن العام 2025.

The Board of Directors of Omani Qatari Telecommunications Company S.A.O.G (Ooredoo) met on Sunday 08th February 2026 and recommends a dividend per share of 11.53 Baisa for the year 2025. This recommendation is subject to shareholders' approval at the Company's Annual General Meeting on 15th March 2026.

اجتمع مجلس إدارة الشركة العمانية القطرية للاتصالات ش.م.ع.ع (أوريدو) يوم الأحد الموافق 08 فبراير 2026 وأوصى بتوزيع أرباح نقدية قدرها 11.53 بيسة لكل سهم عن العام 2025، وتخضع هذه التوصية لموافقة المساهمين في اجتماع الجمعية العامة العادية للشركة في 15 مارس 2026.

On behalf of Omani Qatari Telecommunications Company S.A.O.G (Ooredoo)

عن الشركة العمانية القطرية للاتصالات ش.م.ع.ع (أوريدو)



Classification: **Public**